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Choć pracuje przez cały rok na rynku transferowym, to w poniedziałek, po

zakończeniu sezonu, wszystko ruszyło dla niego na dobre. Walter Sabatini,

bo o nim mowa, ma przed sobą być może ostatnie tygodnie pracy w

zespole Giallorossich. Dyrektor sportowy klubu udzielił wywiadu dla Sky

Sport. 

 

Alisson?

- Jest podstawowym bramkarzem reprezentacji Brazylii. Mamy wielu bramkarzy, ale

żaden nie jest nasz. Szczęsny jest golkiperem Arsenalu, zobaczymy, będziemy

rozmawiać z Wengerem, ale w międzyczasie pozyskaliśmy bardzo mocnego

chłopaka. Dziś rano zabawnym było otworzyć gazetę i zobaczyć jak jest napisane,

że nie będzie dla niego miejsca, gdyż jedynym bramkarzem należącym do nas jest

Lobont.

 

El Shaarawy?

- Jesteśmy bardzo zadowoleni, że możemy go zatrzymać, mamy opcję wykupu.

Spisał się bardzo dobrze i znalazł się dobrze z trenerem i wśród kolegów.

 

Finansowe fair play?

- Postaramy się nie poświęcać mistrzów, na rynku jest wiele możliwości, Roma nie

ma zamiaru sprzedawać ważnych piłkarzy. Zespół uda się jutro na mecz

sparingowy, potem skupimy się na celach i problemach, zawsze umieszczaliśmy na

boisku konkurencyjne zespoły i będziemy tak dalej robić.

 

Digne?

- Musimy porozmawiać z PSG, spisał się dobrze i chcemy go zatrzymać, znajdziemy

porozumienie z francuskim klubem.

 

Pjanic i Nainggolan?

- Co jasne, jest prawdopodobnym, że mogą otrzymać oferty z innych mocnych

klubów.
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Młode talenty?

- Nie jest łatwo znaleźć talenty we Włoszech, chciałbym, ale ich nie ma, mamy kilku

interesujących młodych w innych klubach. Primavery nie oferują jednak końcowych

produktów, zaproponowaliśmy zespoły B, tak aby zatrzymywać graczy w Romie, to

byłby gigantyczny krok naprzód, którego jednak włoska piłka nie wydaje się mieć

zamiaru zrobić.

 

Totti?

- To sprawa, którą musi rozwiązać kierownictwo, nie jest ot problem ekonomiczny.

 

Ruediger?

- Przyznał, że rozwinął się w Romie i jest to dla nas powód do satysfakcji.

 

Dzeko?

- Jest bardzo mocny, nie miał szczęścia, Spalletti znalazł rozwiązanie taktyczne z

trójką "lekkich" napastników i Roma zdobywała trzy gole na mecz. Takiemu

graczowi jak Dzeko brak gry sprawia kłopot.

 

Sprzedaż najlepszych?

- Zależy również od piłkarzy, postaramy się zatrzymać Pjanica i Nainggolana i

stworzyć konkurencyjny zespół. Myślę, że możemy to zrobić.

 

Czy zostaniesz w Romie?

- Wiem co zrobię, to o czym mówi Spalletti [trener powiedział w dzisiejszym

wywiadzie, że Sabatini zostanie - wyj.red.] jest jak nadzieja.
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